
Instruction of Spirit Motor Cowling
Spirit 电池底座装饰盖安装说明书

Introduction/简介
The Spirit Motor Cowling is compatible with the ePropulsion SPIRIT 1.0 
outboard. It is decorative and sheltering, easy to install, and harmonized 
with the outboard motor.
电池底座装饰盖适配逸动科技的SPIRIT 1.0 船外机，起到装饰遮蔽作用，安装
简单，与船外机协调统一。

Packing List/装箱清单
Spirit Motor Cowling
电池底座装饰盖
Instruction
用户手册

Specifications/基本参数
Operating temperature       
使用温度                       
Storage temperature       
存储温度                       

Notes/注意事项
1. Do not squeeze violently during installation. Do not press down direct-
edly while the card slot is misaligned, which may cause damage to the 
Spirit Motor Cowling.
安装时禁止暴力挤压，如果卡槽未对准就直接下压，可能会造成装饰盖损坏；
2. The Spirit Motor Cowling is plastic, which is decoration and non-forced 
parts. Do not subject to external forces during use, such as trampling, 
leaning.
电池底座装饰盖材质为塑胶，主要功能是装饰作用，非受力件。严禁在使用过
程中受到外力作用，例如踩踏，倚坐等行为；
3. Please clean it daily to maintain its appearance decoration effect.
本产品为外观装饰件，请日常清洁，保持其外观装饰效果。

Installation/安装方法
Please refer to the back of the instruction.
请参阅说明书背面
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Installation/安装方法

Step1
Close the bottom end surface of Spirit Motor Cowling to the stop block of 
the battery base (as the blue area shown above).
将底座装饰盖下壳端面（如上图蓝色边线）贴紧电池底座限位柱（如上图蓝色
区域限位柱）；

Step1 Step2

When it needs to be disassembled, pull up the Spirit Motor Cowling 
directly.
当需要拆卸时，将电池底座装饰盖直接向上拉起即可。

Step2
Wipe the clamping slot of Spirit Motor Cowling to the bottom of the 
battery base stop block (as the blue area shown above). Then the buckle 
of Spirit Motor Cowling will snap in the battery base, with a slight "click", 
which means successful installation.
将底座装饰盖上壳卡槽（如上图蓝色卡槽）插入到电池底座限位柱（如上图蓝
色区域限位柱）底部。此时装饰盖的扣位会随之扣入电池底座，轻微“咔”的一
声，证明安装成功。


